
 

Protokoll styrelsemöte Albo den 3 april 
2023 

 
Närvarande: Berit A, Gunilla A, Britt-Marie P, Hans N, Jan-Erik B, Mats P, Tore J, Gert-Åke I, Göran N, Henrik V,  

Eva G, Eva N, Eva K, Lotta S, Kerstin S och Carina A. 

1.Ordförande öppnar mötet. Dagordningens godkännande. 

2.Genomgång föregående mötesanteckningar. 
Godkännes och lägges till handlingarna. 

3.Val till årsmötet. 
Arbetet med att hitta nya styrelsemedlemmar fortgår. Det vore bra med någon som har ett textilt intresse. 

4.Årsmötet  
Mötet föreslog att medlemsavgiften ska höjas till 175 kr samt att stödjande företag kan få betala en 

medlemssponsoravgift på 1000 kr mot att de får sin logga publicerad i föreningens program. Det är viktigt att vi 

också tackar övriga sponsorer på något sätt. 

 Eva K, Eva G, Mats P, Göran N och Gunilla A hjälper till med kaffeserveringen på årsmötet. 

5.Ekonomi. 
Föreningen har snart gått över helt till Visma ekonomi. Det har skänkts 100 000 kr till reparation av Mellby 

Mölla. Ordföranden kommer att kontakta radio och tidning för att kungöra nyheten. 

6.Revisionen. 

Revisorerna har börjat att granska föreningens och gruppernas ekonomier. Viktigt att beslut om inköp över en 

viss summa alltid är beslutade i ett protokoll samt att eventuell förtäringskostnad är specificerad med för vilken 

grupp den är avsedd.  

Beslut att kostnadsersättning för bränslekostnader kan betalas till dem som kör extra mycket för att utföra sitt 

uppdrag. 

7.Ringarnas årsmöte. 
Alla ringar har nu haft årsmöte. 

8.Bidrag från Tomelilla och Simrishamns kommun samt Länsstyrelsen. 
 Driftsbidrag ska sökas före 15 april. Det har kommit ett preliminärt besked från Länsstyrelsen angående 

beviljat bidrag till Agusastugan. 

 



9.Medlemsbladet i höst om råg. 
Glöm inte att samla på material och bilder! 

10.Programmet. 
Nästa aktivitet är Påsk på Glimmeboda. Gunilla påminner om att anmäla besökarantalet till henne på alla våra 

olika arrangemang. 

 

11.Skånes Hembygdsförbunds stämma i Bengtemölla 23 april. 

Henrik och Gunilla och representerar föreningen. På eftermiddagen ska ett bildspel om möllor visas samt 

modeller av Hallamölla och av en kvarn i en skvalta. 

12.Hemsidan, Facebook, Instagram. 
Kerstin har fortfarande många bilder utan bildtexter, som klargör var de ska höra hemma. Styrelsen tittade på 

några bilder under kaffepausen. Kerstin ska åka till Vuxenskolan i Simrishamn och skanna tidskriftsmaterial som 

sen kan läggas ut på hemsidan. 

13. Textilgruppen, enkät om textilförvaltning. 
Mötet beslutade att Berit och Gunilla ska besvara en enkät om textilier från Uppsala universitet. Enkäten 

handlar om hur textilier förvaras och huruvida föreningar behöver rådgivning angående hanteringen. 

14. Skolrådet. 
Bredband till Ravlunda skola ska köpas in. 

15. Webbinarier, kurser mm, ordförandeträff. 
Gunilla påminde om att de objekt som har höga elkostnader kan söka elstödsbidrag.  

16. Hembygdsmetoden. 
Ordföranden har medverkat i ett webbinarium ”Så blir vi yngre” som skulle kunna bli en givande studiecirkel till 

hösten. 

17. Brandövning, inventering av föremål. 
Brandövning på Simrishamns Räddningsvärn är beställd till 5 och 12 september. Sprid datumen i ringarna! 

18. Rundan 
Glimmeboda: Frågetecken kring Svea skogs hantering av arrendet av marken kring gården. Gruppen håller på 

att samla in trasmattor till utställning i påsk. 

Hallamölla: Eken till kvarnaxeln är fälld. 

Agusastugan: Tore har fått telefonsamtal från Kulturen i Lund angående Agusa Brydestua som flyttades till 

Östarp. Är det rätt att den hade halmtak? På Skärtorsdagen ska det spelas in film i Agusastugan kring temat 

”Före industrialismens tid”. Föreningen får dispositionsrätt till filmen och mötet tyckte att även en ersättning 

på 500 kr skulle begäras av filmaren. 

Krubbemölla: En stork har synts! Fler träd är fällda. Glöm inte Gökotta den 7 maj! 



Bondrumsgården: Blivande smeder har besökt gården. På årsmötet diskuterades kommande bok om 

Fågeltofta.  

Skvaltan i Sillaröd: 6 juni sker det cykling ”Sillaröd runt” med start och mål vid Skvaltan. Byalaget har sökt 
försköningspengar av kommunen för att sätta blommor vid Skvaltan. 20 juni ska Skvaltan visas av Clas 
Johnsson.  

19. Övriga frågor. 

20. Nästa möte beslutar nya styrelsen. 
 

Vid tangentbordet: Eva Karlsson 

 

 

 


